
 PROTOKÓŁ Nr VII/11
z VII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

w kadencji 2010-2014.
z dnia 26 kwietnia 2011 r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 16.15 w Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  dokonała otwarcia  IV Sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie zwołanej  na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.
Powitano Pana Andrzeja Holdenmajera - Burmistrza Ścinawy, powitano wszystkich przybyłych na sesję 
w  tym:  Sekretarza  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  Panią  Patrycję  Jugo,  Skarbnika  Miasta  
i Gminy Ścinawa Panią Marzenę Dawedowską - Macho, pracowników Urzędu, sołtysów - przedstawicieli 
wsi,  rad  osiedli,  przedstawicieli  samorządowych  jednostek  organizacyjnych,  mieszkańców  oraz 
pozostałe zgromadzone osoby.
Następnie  stwierdziła,  że  zgodnie  z  załączoną  do  protokołu  listą  obecności  w  sesji  Rady  na  15 
członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w Ścinawie 
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego 
protokołu).
Następnie przewodnicząca przedstawiła porządek obrad z VII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
 1.Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
 2.Stwierdzenie quorum.
 3.Ewentualne zmiany porządku obrad.
 4.Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
 1)Nr IV/11 z dnia 31 stycznia 2011 r.
 2)Nr V/11 z dnia 28 lutego 2011 r.
 3)Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.
 5.Interpelacje i zapytania radnych.
 6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
 1)zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011 uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 roku,
 2)przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011,
 3)udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane,
 4)uchylenia złączników nr 2 i nr 3 do uchwały Rady Miejskiej w Ścinawie nr LXXX/387/2010 z dnia 25  
lutego  2010  roku  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego  dla miasta i gminy Ścinawa,
 5)zasad  przyznawania  Samorządowego  Stypendium  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  za  wyniki  
w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych,
 6)wyboru Rady Nominacyjnej.
 7.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy  z prac w okresie międzysesyjnym.
 8.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał za I kwartał 2011 r.
 9.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10. Komunikaty i informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej.

Ad. 3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa wniosła  do  porządku  obrad  dwie  autopoprawki.  Jedna  
w sprawie zmian w budżecie, a druga w sprawie zasad przyznawania Samorządowego Stypendium 
Miasta i Gminy Ścinawa za wyniki w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych.
Następnym  wnioskiem  Pani  Sekretarz  było  wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  
w Statucie Miasta i  Gminy Ścinawa oraz w sprawie powołania Komisji  Statutowej.  Zaproponowała 
kolejność wprowadzenia przedmiotowych projektów. W pierwszej kolejności Komisja Statutowa (ppkt 
7), następnie zmiany w statucie (ppkt 8).
Radny  Krzysztof  Marek złożył  wniosek  formalny  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  pkt  „5a”  
-interpelacje i zapytania sołtysów.
Radny Kraśniański wniósł o  o rozszerzenie porządku obrad o pkt 5 b-wolne wnioski.
Pani  Patrycja  Jugo  odnosząc  się  do  wniosku  formalnego  Radnego  Marka  poinformowała,  że 
interpelacje mogą składać wyłącznie radni.
Radny Marek wnioskował o 5 minutową przerwę.
 



Głosowanie.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie”   (15 głosów „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek o  
przerwę.
Radny Krzysztof Marek zmienił nazwę poprzedniego wniosku interpelacje i zapytania sołtysów na 
zapytania sołtysów.
Głosowanie:
-  nad  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Statutu  Miasta  
i Gminy Ścinawa
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
7 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 8  odrzuciła wniosek nad wprowadzeniem  
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Statutu Miasta i Gminy Ścinawa.
- nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
7  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -  8)   odrzuciła  wniosek  nad  
wprowadzeniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  
Statutowej.
- nad wprowadzeniem do porządku obrad punktu 5 a: zapytania sołtysów
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
11  głosami  „za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymało  się”  -  3)   przyjęła   wniosek   nad  
wprowadzeniem do porządku obrad punktu 5 a: zapytania sołtysów.
- nad wprowadzeniem do porządku obrad punktu 5 b: wolne wnioski
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie”  (15 głosów „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek nad  
wprowadzeniem do porządku obrad punktu 5 b: wolne wnioski.

Ad. 4.   Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
•Protokół Nr IV/11 z dnia 31 stycznia 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –14  
głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymała  się”  -  1)   zatwierdziła  protokół  Nr  IV/11  
z dnia 31 stycznia 2011 r.
•Protokół Nr V/11 z dnia 28 lutego 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –14  
głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymała  się”  -  1)   zatwierdziła  protokół  Nr  V/11  
z dnia 28 lutego 2011 r.
•Protokół Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –13  
głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymały  się”  -  2)   zatwierdziła  protokół  Nr  VI/11  
z dnia 24 marca 2011 r.

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych.
Radny Arkadiusz Wilgosz
1. Proszę  o  zwrócenie  się  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  o  zamontowanie 
automatycznej foto wagi na drodze krajowej nr 36 na moście w Ścinawie. Kierowcy nie przestrzegają 
przepisów Kodeksu drogowego znaku B-18, który mówi o zakazie wjazdu pojazdów o całkowitej masie 
ponad 15 ton. Nadmierny tonaż samochodów jadących przez most powoduje jego uszkodzenie, co 
może doprowadzić do wcześniejszego zamknięcia mostu niż jest to przewidziane.
2. Proszę o zamontowanie znaku drogowego B-36 (zakaz zatrzymywania się) przy ulicy Jana Pawła II 
po prawej stronie drogi od bramy wjazdowej ZGK do skrzyżowania z ulicy Jagiełły. Droga ta jest drogą 
gminną. W chwili obecnej bardzo często dochodzi do blokowania tej drogi oraz wielu utrudnień.
Radny Mirosław Kraśniański
1.  Chciałbym się dowiedzieć w którym dniu i o której godzinie ZGK otrzymało informację o  tym, że 
woda z ujęcia Wielowieś jest  niezdatna do picia? (jeżeli  woda jest  niezdatna do picia)  Proszę o 
informacje co w tej wodzie się znajduje, bakterie, czy jakieś inne rzeczy i jakie bakterie?
2. Dlaczego na oficjalnej stronie Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa nie ukazała się żadna informacja na 
ten temat?
3. Hurtownia MADREW w strone PKP, właściciel składuje bądź składował (bo dzisiaj nie widziałem) 
przez  dłuższy  okres  na  poboczu  drogi  gminnej  płytki  chodnikowe.  Czy  zostaje  naliczona  opłata 

 



drogowa za  zajęcie  pasa  ruchu  drogowego  w związku  z  tym,  że  to  pobocze,  ten  trawnik  został 
zniszczony?
Radna Irena Chrystyna
Kiedy w miejscowości Tymowa powstaną nowe punkty świetlne, które Pan obiecał i które zgłosiła Pani 
sołtys?
Radna Paulina Wityk-Szumna
1.  Odnośnie budynku, znajdującego się przy ulicy Rynek, tam znajduje się SEZAM (sklep GS-u), do 
kogo należny ten budynek?
2.  Mieszkańcy  zgłaszają  problem  wywozu  śmieci  tj.  gałęzie,  liście,  których  nie  zabierają  firmy  
z Lubina wożące śmieci, ani też Zakład Gospodarki Komunalnej, ludzie nie wiedzą co z tym robić  
i chcą, aby jakoś tę sprawę rozwiązać.
3.  Proszę  o  zamieszczenie  na  stronie  internetowej  informacji  o  działaniu  punktu  konsultacyjno-
informacyjnego ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Radny Marek Szopa
Na ostatniej sesji poruszyliśmy temat wprowadzania komunikatów SMS, czy to zostało już wyjaśnione, 
bo one były za późno dawane do systemu? Czy już coś wiadomo na ten temat?
Radna Monika Żogalska
Czy  istniałaby  możliwość  na  ulicy  Plac  Zjednoczenia  naprawy  drogi  (działka  teraz  została 
przekształcona-  po  pijalni  piwa  ZACISZE),  mieszkańcy  z  tyłu  się  skarżą,  że  jest  kawałek  drogi  
asfaltowej z drugiej strony są dziury 20,30 cm, jeżdżą tam auta, ludzie się tam budują i maja problemy 
z dojazdem. Droga prowadząca do cmentarza, a pół jest zrobione, pół nie. Pytają również, czy byłaby 
możliwość założenia jednego punktu świetlnego, ponieważ jest bardzo ciemno, co przez to mogą się  
zdarzać kradzieże.
Radny Edward Sitarski
1. Mieszkańcy Parszowic składają wniosek, aby przenieść plac zabaw z boiska, które znajduje się przy 
śmietnisku,  jest  to  zbyt  daleko  od  wsi,  żeby  go  przenieść  z  tyłu  za  remizę,  tam  jest  świetlica 
terapeutyczna, kiedy to nastąpi, ponieważ rodzice boją się puszczać dzieci tak daleko.
2. Chciałem zapytać, czy powiat zapomniał o naszych drogach, czy coś wie na ten temat, czy wie, że 
istnieją takie drogi powiatowe? Chodzi o dziury.
Radna Aneta Pałac
1. Dlaczego mieszkańcy nie otrzymują odpowiedzi na pisma, które składają do tut. Urzędu, do Biura 
Rady? (np. moje pismo kierowane do urzędu w sprawie naprawy drogi oraz innej mieszkanki, treść 
uzupełnię na nast. Sesji.)
2. Proszę o informację nt. drogi relacja Tymowa-Chełmek Wołowski.
Radny Józef Szuszkiewicz
Wnoszę o złożenie wniosku do powiatu w sprawie lustra w Dąbrowie Środkowej

Ad.5 a. Zapytania sołtysów.

Sołtys Dziesławia Danuta Pawłoszyńska
2 lata  temu wprowadziła  się  do  nas mieszkaniec  z  Lubina,  na  swoim terenie  ma transformator.  
W momencie awarii nie pozwala energetyce wejść na swój teren. Mamy wilki problem i prosimy, aby 
Pan pomógł nam go rozwiązać, żeby EnergiaPRO wykupiła grunty tego Pana.
Sołtys Przychowej Czesław Jastrzębski
1. Sprawa przyłącza kanalizacyjnego.
2. Sprawa oświetlenia.
3. Sprawa przyjęcia placu agencyjnego.
4. Sprawa naprawy drogi od Lasowic do Przychowej.

Ad. 5 b. Wolne wnioski.
Radny Mirosław Kraśniański
1. Proszę o wystąpienie do zarządcy drogi relacji Ścinawa-Prochowice o naprawę cząstkową jezdni, a w 
szczególności  na  odcinku  Ścinawa-Zaborów  oraz  o  wyprofilowanie  studzienek  
w miejscowości Dłużyce.
2. Wnioskuję o naprawę chodnika po awarii, którą usuwał ZGK przy posesji nr 2 w Dłużycach.
3. Proszę o wystąpienie z wnioskiem jak powyżej o naprawę drogi powiatowej Dłuzyce-Dziewin oraz 
wystąpienie do Zarządcy drogi Powiatowej relacji Ścinawa-Miłosna o naprawę cząstkową tej drogi.
Radna Paulina Wityk-Szumna
Wykonanie  tablicy  pamiątkowej  z  odpowiednim  napisem,  upamiętniającą  zmarłych  na  cmentarzy 
 



ewangelickim znajdującym się naprzeciwko CtiK.
Radny Edward Sitarski
Wnioskuję o naprawienie cząstkowe drogi gminnej w miejscowości Wielowieś na wysokości posesji 8-
10. ZGK naprawiało tam kanalizacje.
Radna Aneta Pałac
Wnioskuję o naprawę drogi gminnej asfaltowej wewn. Wsi Chełmek Wołowski drogi kolejowej, która 
od 7 lat nie była naprawiana.
Radna Irena Chrystyna
1. Proszę wystąpić z zapytaniem do Agencji Zasobów Rolnych Skarbu Państwa w Legnicy 
pod jaką inwestycję prowadzone są remonty budynków gospodarczych po byłym PGR w 
Tymowej. Chodzą plotki, że ma być tam hodowla trzody chlewnej, a jest tam bardzo dużo 
budynków mieszkalnych.
2.  Proszę  wystąpić  do  Rejonu  Dróg  Powiatowych  o  naprawienie  nawierzchni  drogi 
Tymowa-Ścinawa  z  uwzględnieniem  równania  poboczy  i  wycięcia  krzewów,  które 
wchodzą na drogę.

Ad. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:
Ad 6.1. Przewodnicząca Rady Miejskiej, Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  rok  2011  uchwalonego  uchwałą  Rady  Miejskiej  
w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 roku. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i 
Strategii Gospodarczej- Radny Krzysztof Marek przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – 13  
głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymały  się”  -  2   podjęła  uchwałę  Nr  VII/38/11  
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011 uchwalonego uchwałą  
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 roku.

Ad  6.2. Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  Renata  Kudzia  przedstawiła projekt  uchwały  w  sprawie 
przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011. Przewodnicząca Komisji Zdrowia, 
Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu- Dominika Chomont-Parzyńska przedstawiła pozytywną 
opinię do projektu uchwały.
Radny Kraśniański  Ile wynosiło wynagrodzenie członków komisji w poprzednim roku, poprzedniej 
kadencji?
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa poinformowała radnego, że o 4 %.
Radna Renata Podgórska zapytała o ile osób zmienił się skład komisji.
Burmistrz Ścinawy Kiedyś było ok. 14 osób. O 5 lub 6 osób.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – 11  
głosami  „za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymały  się”  -  3,   podjęła  uchwałę  Nr  VII/39/11  
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011.
Ad  6.3. Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  Renata  Kudzia  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane.
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę Nr  
VII/40/11 w sprawie udzielenia dotacji  na prace konserwatorskie,  restauratorskie lub  
roboty budowlane.
Ad  6.4. Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Renata  Kudzia  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 
uchylenia złączników nr 2 i nr 3 do uchwały Rady Miejskiej w Ścinawie nr LXXX/387/2010 z dnia 25 
lutego  2010  roku  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego  dla miasta i gminy Ścinawa.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego-  Radny  Kazimierz  Łucki 
przedstawił pozytywna opinię do projektu uchwały.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – 13  
głosami „za”, „przeciw”-1, „wstrzymała się” - 1 podjęła uchwałę Nr VII/41/11 w sprawie  
uchylenia złączników nr 2 i nr 3 do uchwały Rady Miejskiej w Ścinawie nr LXXX/387/2010  
z dnia 25 lutego 2010 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego  
 



planu zagospodarowania przestrzennego  dla miasta i gminy Ścinawa.
Ad 6.5. Przewodnicząca Rady Miejskiej, Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad 
przyznawania  Samorządowego  Stypendium Miasta  i  Gminy  Ścinawa  za  wyniki  w  nauce,  sporcie  i 
dziedzinach artystycznych.
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu-Radna  Chomont-
Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały z uwzględnieniem autopoprawki.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę Nr  
VII/42/11  w  sprawie  zasad  przyznawania  Samorządowego  Stypendium  Miasta  
i Gminy Ścinawa za wyniki w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych.
Ad  6.6. Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  Renata  Kudzia  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyboru Rady Nominacyjnej.
Kolejno poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. Przypomniała również, że  osoby te 
nie mogą kandydować do Rady Nominacyjnej.
Radna Wityk-Szumna zgłosiła Radną Anetę Pałac, z kolei ona wyraziła zgodę.
Radna Chrystyna zgłosiła Radnego Krasniańskiego. Radny wyraził zgodę.
Radna Żogalska zgłosiła Radna Podgórską. Również wyraziła zgodę.
Przewodnicząca Rady poinformowała o liczbie zgłaszanych kandydatur. Co najmniej 7 osób.
Kandydatury:
Radna Podgórska- Radną Wityk-Szumną (wyraziła zgodę)
Przewodnicząca Rady- Radnego Szopę (wyraził zgodę)
Radna Chrystyna- Radnego Marka (wyraził zgodę)
Przewodnicząca Rady- Radną Chomont-Parzyńską (wyraziła zgodę)
Radny Marek- Radną Żogalską (wyraziła zgodę)
Radna Żogalska- Radną Chrystynę (wyraziła zgodę)
Radna Chomont-Parzyńska- Radnego Śliwę (wyraził zgodę)
Radny Łucki- Radnego Wilgosza (wyraził zgodę)
Radna Chomont-Parzyńska- Przewodniczącą Renatę Kudzia (wyraziła zgodę)
Radna Żogalska złożyła wniosek o 10 minutową przerwę.
Głosowanie.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie”   (15 głosów  „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek o  
przerwę.
Po przerwie.
Przewodnicząca Rady poprosiła o rozdanie kart do głosowania.
Kolejno nastąpiło zebranie kart i komisja skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).
Trzy osoby otrzymały równą ilość  głosów,  więc  nastąpiło  kolejne głosowanie tajne.  (Radny Śliwa, 
Radny Wilgosz oraz Radna Chomont-Parzyńska).
Przewodnicząca rady wnioskowała o 3 min. przerwę
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie”   (15 głosów „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek o  
przerwę.
Po przerwie.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z  dodatkowego głosowania ( załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu).
7 osobowy skład Rady Nominacyjnej.
RADNI: Paulina Wityk-Szumna, Marek Szopa, Krzysztof Marek, Monika Żogalska, Irena Chrystyna, Jan 
Śliwa, Arkadiusz Wilgosz.

Ad 7. Sprawozdanie Burmistrza Ści  nawy  z prac w okresie międzysesyjnym.  
    za okres od 21 stycznia 2011 r. do 15 kwietnia 2011 r.

W okresie  sprawozdawczym w ramach  kompetencji  organu wykonawczego tj.  Burmistrza  Ścinawy 
rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy:
1. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie określenia szczegółowości układu wykonawczego 
budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2011 r. przyjętego Uchwałą Rady Miejskiej 
w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 r.

 



2. Podjęto 6 zarządzeń Burmistrza Ścinawy w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 
2011 r. uchwalonego Uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 r.
3. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na realizację zadania pn. „Budowa kanalizacji 
sanitarnej w Lasowicach”.
4. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na realizację zadania pn. „Budowa sieci 
wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i kanalizacji deszczowej w Ścinawie – Osiedle Klasztorne”.
5. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie zatwierdzenia planu finansowego zadań z 
zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami na 2011 rok.
6. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie ewidencji i sporządzania sprawozdań 
budżetowych Rb-WSa w zakresie wydatków strukturalnych ponoszonych przez Urząd Miasta
 i Gminy Ścinawa oraz jednostki organizacyjne Gminy Ścinawa.
8. Podjęto zarządzenie Burmistrza Ścinawy w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Urzędu Miasta i 
Gminy Ścinawa na 2011 r.
W zakresie działalności Referatu Finansów i Budżetu  :  
 W zakresie podatków należnych gminie:
1.Wystawiono 55 zaświadczeń w sprawach podatkowych,
2.Wystawiono 17 zaświadczeń o niezaleganiu w płatności podatków,
3.Wydano 35 postanowień w sprawie postępowania podatkowego w związku ze złożeniem podań w 
sprawie umorzenia zaległości podatkowych, 
4.Wydano 17 decyzji w sprawie umorzenia zaległości podatkowych,   
5.Wydano 5 postanowień w sprawie  postępowania podatkowego w związku ze złożeniem podań   w 
sprawie  odroczenia terminu płatności należności podatkowych,     
6.Naliczono 3 356 podatków na 2011 rok (sporządzono decyzje, przygotowano decyzje do doręczenia 
podatnikom),    
7.Wydano 5 decyzji w sprawie odroczenia terminu płatności,
8.Wydano 56 postanowień w sprawie wymiaru podatków,     
9.Wydano 92 decyzje zmieniające naliczenie podatków lub wymiar w trakcie roku,
10.Sporządzono 2  postanowienia   w sprawie  postępowania  podatkowego przed wydaniem decyzji 
zwalniających z podatku rolnego z tytułu kupna gruntów, 
11.Wydano 7 decyzji zwalniających z podatku rolnego z tytułu kupna gruntów,
12.Wydano 3 decyzje zwalniające z podatku rolnego Ogrody Działkowe,
13.Wydano decyzję w sprawie wyłączenia z opodatkowania podatkiem rolnym z tytułu   zaprzestania 
produkcji rolnej,       
14.Wystawiono 20 upomnień,
15.Wystawiono 15 wezwań do zapłaty z tytułu zaległości w czynszu dzierżawnym,
16.Wystawiono 10 tytułów wykonawczych,
17.Przyjęto 152 wnioski od producentów rolnych w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w 
cenie oleju napędowego,
18.Sprawdzono dołączone do wniosków 1877 faktur VAT dotyczących zakupu oleju napędowego,
19.Wydano  14  postanowień  w  sprawie  postępowania  przed  wydaniem  decyzji  w  sprawie  zwrotu 
podatku akcyzowego,
20.Wydano 151 decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego,
21.Sporządzono  i  przesłano  do  Wojewody  Dolnośląskiego  wniosek  dotyczący  przekazania  dotacji 
celowej na postępowanie w sprawie wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz jego wypłatę,
22.Sporządzono listy wyborców-płatników podatku rolnego na wybory do Izb Rolniczych,
23.Sporządzono i przekazano do RIO sprawozdania z pomocy publicznej w rolnictwie,
24.Sporządzono  i  przekazano  19  PITów-R  sołtysom  za  2010  rok  o  wypłaconych  kwotach  
z tytułu pełnienia obowiązków społecznych i obywatelskich.
W  zakresie  działalności  Referatu  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego, 
Nieruchomości i Rolnictwa.
W okresie od dnia  30 listopada  2010 r. do dnia 20 stycznia  2011r. Burmistrz  Ścinawy w drodze  
zarządzeń:

1.Przekazał  w  zarząd-administrowanie  na  rzecz  CTiK  w  Ścinawie  świetlicę  wiejską  we  wsi 
Turów;
2.Zatwierdził wyniki przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości w skład 
której  wchodzą  działki  oznaczone  numerami  geodezyjnymi  266/9  i  267  w  Obr.2  miasta 

 



Ścinawy;
3.Powołał komisję przetargową do przeprowadzenia przetargów ustnych nieograniczonych na 
sprzedaż  nieruchomości  zabudowanej  położonych  w  obrębie  Zaborów  nr  31,  Przyjaciół 
Żołnierza 6, Jana Pawła II nr 17 w Ścinawie;
4.Zatwierdził wyniki przetargów ustnych nieograniczonych na sprzedaż działek pod zabudowę 
garażami oznaczonych numerami geodezyjnymi 562,  563, 430/32 w Obr.2 miasta Ścinawy;  
5.Postanowił o ustanowieniu odrębnej własności świetlicy wiejskiej w Obr. Dabrowa Środkowa 
1/1a;
6.Przeznaczył do sprzedaży na rzecz najemców lokale mieszkalne położone w mieście Ścinawa 
przy  ulicy  Robotniczej  14/1,  Mickiewicza  21/3,  Mickiewicza 21/4,  Rynek 9/2,  Rynek 13/10, 
Rynek 15/8, Grunwaldzkiej 8/7, Grunwaldzkiej 8/4, Lubińskiej 11/2, Lubińskiej 11/3
7.Przeznaczył  do sprzedaży nieruchomość zabudowaną położoną w Obr.  2  miasta Ścinawy, 
oznaczoną numerem geodezyjnym 316/13.

W zakresie gospodarki gruntami:
I. W drodze zarządzenia:
1. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 

geodezyjnym 208/5 o pow. 41 m2, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Jagiełły, 
pod pawilony handlowe.

2. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 332/6 o pow. 1088 m2, położonej w obrębie Tymowa, pod uprawy polowe.

3. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 40 pow. 10991 m2, położonej w obrębie 3 miasta Ścinawy, pod uprawy polowe.

4. nie wykonano prawa pierwokupu do udziału wynoszącego ½ w niezabudowanej nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej działkę gruntu oznaczoną numerem geodezyjnym 61/5 o pow. 0,1500 
ha, położonej w obrębie Dziesław.

5. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 154/4 o pow. 16,1 m2, położonej w obrębie 1 miasta Ścinawy przy ulicy Różanej, 
pod garaż.

6. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym  246/6  o  pow.  1306  m2,  położonej  w  obrębie  2  miasta  Ścinawy  przy  ulicy 
Wołowskie, pod ogródki przydomowe.

7. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym  215/52  o  pow  80  m2,  położonej  w  obrębie  2  miasta  Ścinawy  przy  ulicy 
Mickiewicza, pod ogródki przydomowe.

8. ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 360/15 o pow. 1544 m2, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Jana 
Pawła II, pod ogródki przydomowe.

9. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 4/2  o  pow.  10200  m2,  położonej  w obrębie  4  miasta  Ścinawy,  pod uprawy 
polowe.

10. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerami 
geodezyjnymi  47,  51,  60  i  61  o  pow.  154162  m2,  położonej  
w obrębie3 miasta Ścinawy, pod uprawy polowe.

11. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 246 o pow. 11800 m2, położonej w obrębie Buszkowice, pod uprawy polowe.

12. W  drodze  zarządzenia  ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 184/3  o  pow.  258  m2,  położonej  w  obrębie  1  miasta 
Ścinawy przy ulicy Różanej, pod ogródki przydomowe.

13. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 216/15  o  pow.  462  m2,  położonej  w  obrębie 2  miasta  Ścinawy  przy  placu 
Zjednoczenia, pod ogródki przydomowe.

14. rozwiązano za zgodą stron umowę dzierżawy na działkę oznaczoną numerem geodezyjnym 
208/5,  położoną  w  obrębie  2  miasta  Ścinawy  przy  ulicy  Jagiełły
o pow. 25 m2 pod pawilon handlowy.

15. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 208/5 o pow. 25 m2, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Jagiełły, 
pod pawilon handlowy.

 



16. rozwiązano za zgodą stron umowę dzierżawy na działkę oznaczoną numerem geodezyjnym 
220,  położoną  w  obrębie  2  miasta  Ścinawy  przy  ulicy  Lipowej
o pow. 43 m2 pod pawilon handlowy.

17. ogłoszono  i  podano  publicznej  wiadomości  wykaz  nieruchomości  oznaczonej  numerem 
geodezyjnym 220 o pow. 43 m2, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Lipowej, pod 
pawilon handlowy.

II. Na podstawie umów dzierżaw:
-  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerem  geodezyjnym  208/5  o  pow.  41  m2,  położony  
w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Jagiełły, pod pawilony handlowe.
- wydzierżawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 66/7 o pow. 9300 m2, położony w obrębie 3 
miasta Ścinawy, pod uprawy polowe.
- wydzierżawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 154/4 o pow. 16,2 m2, położony w obrębie 
1 miasta Ścinawy przy ulicy Różanej, pod garaż.
-  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerami  geodezyjnymi  47,  51,  60  i  61  o  pow.  154162  m2, 
położony w obrębie 3 miasta Ścinawy,pod uprawy polowe.
- wydzierżawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 292/4 o pow. 175 m2, położony w obrębie 2 
miasta Ścinawy przy ulicy 1-go Maja, pod ogródek przydomowy.
- wydzierżawiono  grunt oznaczony numerem geodezyjnym 40 o pow. 10991 m2, położony w obrębie 3 
miasta Ścinawy, pod uprawy polowe.
- wydzierżawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 332/6 o pow. 1088 m2, położony w obrębie 
Tymowa, pod uprawy polowe..  
III. W drodze decyzji:
-  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej  numerem  geodezyjnym  55,  położonej  
w obrębie Dębiec.
-  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej  numerem  geodezyjnym  535,  położonej  
w obrębie 2 miasta Ścinawy.
-  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej  numerami  geodezyjnymi  205/2,  205/3  
i 208/6, położonej w obrębie 1 miasta Ścinawy.
-  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej  numerem  geodezyjnym  47,  położonej  
w obrębie Dziesław.
IV. Wydano zaświadczenia o posiadaniu gospodarstw rolnych położonych w obrębie Ścinawa, celem 
doliczenia do emerytury lat pracy przepracowanych na gospodarstwie.
V. W drodze zawiadomienia:
- nadano numer porządkowy dla nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 114/4, położonej 
w obrębie 1 miasta Ścinawy przy ulicy Chobieńskiej.
- nadano numery porządkowe dla nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 300, położonej w 
obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Rynek.
- nadano numer porządkowy dla nieruchomości oznaczonej numerami geodezyjnymi 478/16, 478/17, 
478/27, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Klasztornej.
- nadano numer porządkowy dla nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 481/10, położonej 
w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Franciszkańskiej.
- nadano numer porządkowy dla nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 509/63, położonej 
w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Wrocławskiej.
  Z zakresu działalności gospodarczej:
1.Wpisano  do ewidencji działalności gospodarczej 8 przedsiębiorców
2.Zmiany w zaświadczeniu o wpisie dokonało 17  przedsiębiorców,
3.Wykreśliło działalność gospodarczą  25  przedsiębiorców,
4.Zawiesiło działalność gospodarczą 7 przedsiębiorców,
5.Wznowiło działalność 9 przedsiębiorców.
6.Wydano 17 zaświadczeń o figurowaniu w ewidencji działalności gospodarczej,
7.Wydano  zaświadczenie o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego.
Z zakresu dodatków mieszkaniowych i gospodarki mieszkaniowej
1. W związku z realizacją zadania zgodnie z ustawą o dodatkach mieszkaniowych Burmistrz Ścinawy 
wydał:
- 43 decyzji przyznających dodatek mieszkaniowy,
- 2 decyzje odmowne.
2. Decyzją  Burmistrza  Ścinawy  na  wniosek  strony  umorzył  postępowanie  administracyjne  
w sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego.

 



3. W  związku  z   zakończonym  postępowaniem  dowodowym  w  sprawie  złożonego  wniosku  
o przyznanie dodatku mieszkaniowego wydano decyzję odmowną w sprawie dodatku mieszkaniowego.
4.  Podjęto  zarządzenie  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  listy  osób  na  dany  rok  kalendarzowy,  
z którymi może być zawarta umowa najmu lokalu mieszkalnego lub socjalnego. Dnia 31 stycznia 2011r. 
projekt  listy  wykazano  do  publicznej  wiadomości  na  okres  14  dni  poprzez  jej  wywieszenie  
w siedzibie tut. Urzędu.
5.  Zakład Gospodarki Komunalnej w Ścinawie wypowiedział umowę najmu lokalu socjalnego Nr 4, 
położonego w budynku mieszkalnym Nr 25 przy ulicy Reymonta w Ścinawie oraz pismem umowę 
najmu lokalu mieszkalnego Nr 6, położonego w budynku Nr 6 przy ulicy Szkolnej w Ścinawie.
6. W dniu 01.03.2011r. protokołem zdawczo-odbiorczym wydano Zakładowi Gospodarki Komunalnej w 
Ścinawie  lokale  użytkowe,  położone  w  budynku  2  i  2a  przy  ulicy  Grodzkiej  
w Ścinawie.
7. W dniu 04.03.2011r. weszła w życie Uchwała Nr III/19/10 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
grudnia 2010r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Ścinawa.
8. Podjęto zarządzenie w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.
9.Podjęto  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  lokalu  przeznaczonego  do  remontu 
wykonywanego  we  własnym  zakresie  i  na  koszt  przyszłego  najemcy.  Wykaz  dotyczy  lokalu 
mieszkalnego Nr 3, położonego w budynku Nr 9 przy ulicy Kościelnej w Ścinawie.
10. Podjęto zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazów lokali użytkowych Nr 1A i 1B, położonych w 
budynku przy ulicy Grunwaldzkiej w Ścinawie, przeznaczonych do oddania w najem.
11. Podjęto  zarządzenie  w  sprawie  danych  dotyczących  czynszów  najmu  lokali  mieszkalnych 
nienależących  do  publicznego  zasobu  mieszkaniowego,  położonych  na  obszarze  miasta  i  gminy 
Ścinawa, za rok 2010.
W/w  zestawienie  podano  do  publicznej  wiadomości  poprzez  wywieszenie  na  tablicy  ogłoszeń  
w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa oraz ogłoszono w Wojewódzkim Dzienniku Urzędowym.
12. Podjęto  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  lokalu  przeznaczonego  do  remontu 
wykonywanego  we  własnym  zakresie  i  na  koszt  przyszłego  najemcy.  Wykaz  dotyczy  lokalu 
mieszkalnego Nr 3, położonego w budynku Nr 29 w miejscowości Przychowa i podlega wywieszeniu na 
tablicy ogłoszeń w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa na okres 14 dni.
13.  Podjęto zarządzenie w sprawie wyrażenia zgody na przekwalifikowanie lokalu socjalnego Nr 1, 
położonego w budynku mieszkalnym Nr 14 przy ulicy 1-go Maja w Ścinawie, wchodzącego w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Ścinawa na lokal mieszkalny.
14. W związku z pozyskaniem lokalu mieszkalnego Nr 4, położonego w budynku mieszkalnym Nr 23 w 
miejscowości Dziesław, o powierzchni użytkowej 35,67 m², mieszkalnej 26,68 m², polecono zawarcie 
umowy najmu na przedmiotowy lokal.
15. Wyrażono zgodę na przydział lokalu mieszkalnego Nr 3, położonego w budynku mieszkalnym Nr 9 
przy ulicy Kościelnej w Ścinawie przeznaczonego do remontu wykonywanego we własnym zakresie i na 
koszt przyszłego najemcy.
Prawa i  obowiązki  inwestora  i  Gminy oraz  warunki  rozliczenia  inwestycji  określa  odrębna umowa, 
sporządzona przez zarządcę lokalu- Zakład Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
16.  Ogłoszono  przetarg  ustny  nieograniczony  na  oddanie  w  najem  na  okres  dwóch  lat  lokali  
użytkowych  Nr  1A  i  1B,  położonych  w  budynku  przy  ulicy  Grunwaldzkiej  w  Ścinawie   w  celu 
prowadzenia działalności gospodarczej.
17.  Podjęto  zarządzenie  w  sprawie  utworzenia  ostatecznych  list  osób  zakwalifikowanych  do 
umieszczenia  na  listach  oczekujących  na  lokale  na  dany  rok.  Listy  zostały  podane  do  publicznej 
wiadomości.
18. W  dniu  31.03.2011r.  odbyło  się  posiedzenie  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej.  Komisja 
zaopiniowała  16  wniosków  o  przydział  lokalu  mieszkalnego/socjalnego  z  zasobu  mieszkaniowego 
Gminy  Ścinawy.  Wydano  6  opinii  pozytywnych,  8  negatywnych,  2  wnioski  pozostawiono  do 
wyjaśnienia.
19. W  związku  z  jednomiesięcznym  okresem  wypowiedzenia  umów  najmu  lokali  mieszkalnych 
zawartych  na  czas  nieoznaczony:  ul.  Reymonta  25/4 oraz  ul.  Szkolna  6/6,  termin  wypowiedzenia 
upłynął 31.03.2011r.
20. Realizując postanowienia prawomocnego wyroku Sądu Rejonowego w Lubinie w sprawie eksmisji z 
lokalu mieszkalnego przy ulicy Kościuszki 47/3 w Ścinawie, polecono zawarcie umowy najmu na lokal 
socjalny  Nr  4,  położony  w  budynku  mieszkalnym  Nr  25  przy  ulicy  Reymonta  
w Ścinawie.
21. Realizując postanowienia prawomocnego wyroku Sądu Rejonowego w Lubinie w sprawie eksmisji z 
 



lokalu mieszkalnego przy ulicy Kościuszki 41/2 w Ścinawie, polecono zawarcie umowy najmu na lokal 
socjalny  Nr  1,  położony  w  budynku  mieszkalnym  Nr  12  przy  ulicy  Batorego  
w Ścinawie.
22.Podjęto zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu pomieszczeń niemieszkalnych przeznaczonych do 
adaptacji w celu utworzenia lokalu mieszkalnego. Wykaz dotyczy pomieszczeń położonych w budynku 
mieszkalno-usługowym przy ulicy Królowej Jadwigi w Ścinawie.
W zakresie działalności Referatu Inwestycji i Ochrony Środowiska:
1. Zakończono remonty w budynku Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa. Remonty dotyczyły Sali Ślubów, 
klatki schodowej i korytarzy na I i II piętrze.
2. W drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę na zadanie pn.: „Budowa oświetlenia ul. 
Wrocławska, Ścinawa”.
3.  W drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę na zadanie pn.: „Sporządzanie operatów 
szacunkowych wycen wartości nieruchomości  niezbędnych do realizacji zadań gminy wynikających z 
ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami  i  innych  ustaw  zgodnie  
z polskimi normami, normami branżowymi i przepisami obowiązującymi w Polsce”.
4. W drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę na zadanie pn.:  „Obsługa geodezyjno-
kartograficzna (z wyłączeniem inwestycji)  niezbędna do realizacji zadań gminy Ścinawa wynikających 
z ustawy o gospodarce nieruchomościami i ustawy Prawo geodezyjne i kartograficzne.
5. W drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę na zadanie pn.: „Modernizacja sanitariatów 
w SP nr 3”.
6.  W  drodze  przetargu  nieograniczonego  podpisano  umowę  na  zadanie  pn.:  „Wymiana  instalacji 
elektrycznej w SP Tymowa”.
7. Podpisano umowę na wykonanie projektu pn. „Infrastruktura części zachodniej Ścinawy”.
8. Zrealizowano zadanie pn. „Montaż piłkochwytów na boisku sportowym przy Gimnazjum”.
9.Podpisano  umowę  na  wykonanie  projektu  „Rozbudowa  sieci  wodociągowej  
w Dziesławiu”.
10. Podpisano umowę na wykonanie projektu Modernizacji SUW w Przychowej.
11.  Podpisano umowę na wykonanie „Instalacji  systemu monitoringu ujęć wody na terenie Gminy 
Ścinawa”.
12. Zakończono główne prace przy modernizacji przepustu w miejscowości Dziesław.
13. Podpisano umowę na wykonanie projektu pn. „Turów – Dębiec,  droga dojazdowa do gruntów 
rolnych o pełnej konstrukcji zamkniętej z warstwą jezdną mineralno bitumiczną”.
14.Podpisano  umowę  na  wykonanie  projektu  pn.  „Rewitalizacją  Parku  Miejskiego  
w Ścinawie”.
15.  Podpisano  umowę  na  wykonanie  dokumentacji  projektowych  na:  „Budowę  trzech  punktów 
oświetleniowych na ul. Wołowskiej” i „Budowę 2 słupów oświetleniowych przy drodze gminnej nr 72/5 
obr. Turów”.
16.  W  drodze  przetargu  nieograniczonego  wyłoniono  wykonawcą  na  zadnie  pn.  „Odbudowa 
oczyszczalni ścieków w Ścinawie zniszczonej w wyniku powodzi mającej miejsce w maju 2010 r.”
17.  Ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na  zadanie  pn.  „Wykonanie  boisk  sportowych  
w ramach budowy kompleksu Moje Boisko – ORLIK 2012 w Tymowej”.
18. Zlecono wykonanie projektu budowlanego pn. „Plac zabaw – Radosna Szkoła”.
19. Wykonano dokumentację projektową wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę dla zadania pn. 
„Remont kuchni szkolnej w Gimnazjum”.
20.  Podpisano  umowę  na  wykonanie  projektu  pn.  „Wymiana  Instalacji  elektrycznej  oraz  głównej 
rozdzielni w Gimnazjum”.
21.  Opracowano  i  złożono  wniosek  na  dofinansowanie  zadania  pn.  „Place  zabaw  na  wsiach”  
w ramach „Odnowy wsi dolnośląskiej”
22. Zrealizowano zadanie pn. „Odbudowa placu zabaw na Błoniach w Ścinawie”.
23. Zrealizowano zadanie pn. „Modernizacja dachu świetlicy wiejskiej w Buszkowicach”.
24. Podpisano umowę na wykonanie projektu wykonawczego pn. „Budowa zjeżdżalni na basenie w 
Ścinawie”.
25.  Podpisano  umowy  na  prowadzenie  badań  monitoringu  zamkniętych  składowisk  odpadów  
w Parszowicach i Wielowsi.
26.  Podpisano  umowy  na  prowadzenie  badań  monitoringu  składowiska  odpadów  komunalnych  
w Ścinawie.
27.  Przeprowadzono na  terenie  miasta  i  Gminy  Ścinawa zbiórki  zużytego  sprzętu   elektrycznego  
i elektronicznego.
28. Wykonano renowację rowu melioracyjnego w Wielowsi.
 



29. Ogłoszono konkurs na realizację zadań publicznych w 2011 r. w zakresie:
- działania na rzecz osób niepełnosprawnych;
- pomocy społecznej, w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz    wyrównania 
szans tych rodzin i osób;
- działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym.
30.  Złożono  wniosek  o  dofinansowanie  budowy  kompleksu  sportowego  „Moje  Boisko  ORLIK” 
( Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego)
31.  Złożono  wniosek  o  zwiększenie  części  oświatowej  subwencji  ogólnej  na  rok  2011  
z  tytułu  dofinansowania remontów bieżących na  zadania pn.  „Modernizacja sanitariatów w SP 3  
w Ścinawie” oraz „Wymiana stolarki okiennej w SP w Tymowej”.
32. Wykonano remonty cząstkowe gminnych dróg bitumicznych na terenie m. Ścinawa.
33. Wykonano równanie gminnej drogi gruntowej na działce nr 163/6 w m. Ręszów.
34. Wykonano równanie gminnej drogi gruntowej przy OSP i świetlicy w Tymowej
35. Ustawiono wiatę przystankową w miejscowości Ręszów.
36. Ustawiono na terenie m. Ścinawa trzy słupy ogłoszeniowe.
37. Wyrównano nawierzchnię ścieżek  w Parku Miejskim w Ścinawie.
W zakresie działalności Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich:
  Z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego
1.Wydano 228 odpisów z akt stanu cywilnego.
2.Wydano 26 zawiadomień o zmianach w dowodzie osobistym

3.Wydano decyzję o zmianie imienia i nazwiska.
4.Wydano 4 decyzje o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego.
5.Wydano 2 decyzje o umiejscowieniu aktów stanu cywilnego.

6.Wydano 4 decyzje zezwalające na zawarcie małżeństwa przed upływem miesiąca.
7.Wydano 2 zaświadczenia o zdolności  do zawarcia małżeństwa za granicą.
8.Wydano 6 zaświadczeń o braku okoliczności wyłączających zawarcie małżeństwa.

9.Sporządzono 6 aktów małżeństwa.
10.Sporządzono 13 aktów zgonów.

Zorganizowano uroczystość wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie, w której uczestniczyło 
3 pary małżeńskie.
   Z zakresu profilaktyki
Zawarto  umowę  z  Ministerstwem  Sportu  i  Turystyki  na  dofinansowanie  zadania  pn  Promocja 
umiejętności pływania „Umiem pływać” na kwotę 15 742 zł.
  Z zakresu dowodów osobistych

1. Wydano 147 dowodów osobistych.
2. Przyjęto 236 wniosków na nowy dowód osobisty.
3. Unieważniono 139 dowodów osobistych z powodu zmiany danych, utraty, zniszczenia , upływu 

terminu ważności dowodu osobistego, zgonu osoby.
4. Wydano 31 zaświadczeń o utracie dowodu osobistego.
5. Wpłynęły 84 wnioski o udostępnienie danych osobowych..
6. Wpłynęło 6 spraw dotyczących wyrobienia dowodu za pomocą innego urzędu.
7. Wpłynęło 24 unieważnień dowodów osobistych z innego urzędu.
8. Wysłano 27 unieważnienia do innego urzędu w formie elektronicznej.
9. Wysłano 57 zawiadomień o upływającym terminie ważności dowodu osobistego.

 Z zakresu biura ewidencji ludności:
1. Przyjęto 62  zgłoszenia wymeldowań z miejsca pobytu stałego.
2. Przyjęto 82 zgłoszenia pobytu stałego.
3. Przyjęto 77 zgłoszeń z  pobytu czasowego trwającego ponad 3 miesiące.
4. Zameldowano na pobyt stały 33 noworodki oraz wystąpiono o nadanie  Nr PESEL do MSWiA.
5.Dokonano aktualizacji 17 aktów małżeństwa.
6.Dokonano aktualizacji 34 aktów zgonu.
7.Wpłynęło  9  wniosków  dotyczący  wszczęcia  postępowania  administracyjnego  

o wymeldowanie.
8.Wydano 37  poświadczeń zameldowania na pobyt stały.
9.Wydano 1 zezwolenie jednorazowe.
10.Wydano  32  zaświadczenia  potwierdzające  dokonania  opłaty  za  korzystanie  z  zezwoleń  na 

sprzedaż napojów alkoholowych.
11.Sporządzono sprawozdanie kwartalne z rejestrów wyborców.
12.Sporządzono wykazy dzieci spełniające obowiązek szkolny rocznik 1993, 1994, 1995.

 



13.Sporządzono wykazy osób do kwalifikacji wojskowej rocznik 1992r.
 W zakresie działalności Referatu   Oświaty, K  ultury, Sportu i Turystyki  
1.Zatwierdzono aneks Nr 3 do arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2010/2011 dla Gimnazjum 
publicznego;
2.Rozliczono noty księgowe dotyczącą refundacji  dotacji  za dzieci  zamieszkałe na terenie gminy,  a 
uczęszczające do przedszkoli niepublicznych w Gminie Lubin;
3.Rozliczano na bieżąco faktury i rachunki dotyczące płatności za dowóz uczniów do szkół oraz wnioski 
rodziców o refundację kosztów przewozu ucznia niepełnosprawnego;
4.Ogłoszono  i  rozstrzygnięto  otwarty  konkurs  ofert  na  realizację  zadań  publicznych  w  zakresie 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu po czym podpisano umowy ze stowarzyszeniami;
5.Dokonano  wpisu  w  Rejestrze  Instytucji  Kultury  w  zakresie  powołania  dyrektora
M-GBP w Ścinawie;
6.Opracowano  informacje  do  ogłoszenia  przetargu  na  dowóz  uczniów  w  nowym  roku  szkolnym 
2011/2012,
7.Przekazano Dolnośląskiemu Kuratorowi Oświaty rozliczenie dotacji celowych za 2010 rok;
8.Przeprowadzono  gminny  etap  plastycznego  konkursu  XIII  edycji  Ogólnopolskiego  Konkursu 
Plastycznego dla dzieci i młodzieży pod hasłem: "Powódź, pożar dniem czy nocą – strażak przychodzi ci 
z pomocą";
9.Zostały złożone wnioski o dofinansowanie projektów w ramach PO KL w Urzędzie Marszałkowskim 
Woj. Dolnośląskiego:
- poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 
edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych „Edukacja szansą na lepsze jutro”.
- poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 
edukacji  oraz  zmniejszanie  różnic  w  jakości  usług  edukacyjnych
pt. „Indywidualizacja procesu nauczania w kl. I-III.”;
-  9.1.1  Zmniejszanie  nierówności  w stopniu  upowszechnienia  edukacji  przedszkolnej  pt.  „Tęczowe 
Przedszkole”.

Przewodnicząca Rady Miejskiej- Renata Kudzia Czy są jakieś pytania?\
Nie było pytań do sprawozdania.

Ad 8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał za I kwartał 2011 r.

W omawianym okresie tj. od 01.01.2011 r. do 31.03.2011 r. podjęto 15 uchwał na 3 sesjach 
Rady Miejskiej w Ścinawie, z tego 10 z inicjatywy uchwałodawczej Burmistrza Ścinawy
1. W zakresie gospodarki finansowej podjęto 5 uchwał:
-  uchwałę  Nr  IV/25/11  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2011  rok.  
W momencie podejmowania uchwały budżetowej uwzględniono opinie komisji stałych Rady Miejskiej, 
opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  stanowiska  Burmistrza  Ścinawy  w  odniesieniu  do  opinii  
komisji.  Uchwała  została  przekazana  do  publikacji  za  pośrednictwem  Elektronicznego  Dziennika 
Urzędowego Województwa Dolnośląskiego, w chwili obecnej oczekujemy na publikację,
- uchwałę Nr IV/24/11 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa. Uchwała została 
opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa  Dolnośląskiego  Nr  58,  poz.  810  
w dniu 16 marca 2011 r.
- uchwałę Nr V/30/11 zmieniającą uchwałę Nr II/14/10 Rady Miejskiej z dnia 06 grudnia 2010 r.,  
w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  zasad  poboru,  ustalenia  inkasentów  oraz 
wynagrodzenia  za  inkaso.  Zmiana  polegała  na  aktualizacji  wykazu  sołtysów  Gminy  Ścinawa 
upoważnionych do poboru inkaso. Uchwała weszła w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia  
w Dzienniku Wojewódzkim Województwa Dolnośląskiego,
-  uchwałę  Nr  V/31/11  w sprawie  ustanowienia  zasad  wypłaty  diet  sołtysom w 2011  r.  Sołtysom 
przysługuje  miesięczna  dieta.  Wprowadzono  trzy  grupy  zaszeregowania  sołectw.  I  grupa  6% 
minimalnego wynagrodzenia, II grupa 10%, III grupa 13%. Kwota minimalnego wynagrodzenia to 
173,00 zł. Uchwała weszła w życie z dniem 1 marca 2011 r,
-  uchwałę Nr  VI/35/11 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie  gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki.  Ustawa z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim, daje Gminie 
możliwość  przyznać środki  finansowe na realizację  przedsięwzięć,  które  służą  poprawie  warunków 
życia mieszkańców sołectw. Korzyścią dla Gminy będą dodatkowe środki w formie dotacji celowej jako 
zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego.

 



2. W zakresie planowania przestrzennego podjęto 4 uchwały:
-  3  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego, które weszły w życie z dniem podjęcia (Nr IV/28/11, Nr V/32/11, Nr V/33/11),
-  uchwałę  Nr  V/34/11  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ścinawa dla działki nr 64 obręb Lasowice gminy 
Ścinawa,
3. W zakresie  aktywizacji  obszarów wiejskich  podjęto  uchwałę  Nr  VI/36/11 zmieniającą  uchwałę  
Nr XLIX/257/2009 Rady Miejskiej z dn. 26 marca 2009 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Ścinawa do  regionalnego  programu „Odnowa Wsi  w  Województwie  Dolnośląskim”.  §  1   otrzymał 
brzmienie: „Wyraża się  wolę  przystąpienia przez  następujące  sołectwa: Dębiec, Przychowa, Redlice, 
Ręszów,  Lasowice  i  Dziewin   do  regionalnego  programu  „Odnowa  Wsi   
w  Województwie  Dolnośląskim”  realizowanego  przez  Urząd  Marszałkowski  Województwa 
Dolnośląskiego”.  Zmieniono również zapis § 2:  „Osobę gminnego koordynatora programu odnowy 
wyznacza Burmistrz Ścinawy”.  W dniu 07.03.2011r. odbyły się  zebrania wiejskie,  na których dwa 
sołectwa Dziewin i Lasowice wyraziły wolę przystąpienia do regionalnego programu.
4.  Z inicjatywy Rady Miejskiej  podjęto 3 uchwały:
- Uchwałę Nr IV/26/11 w sprawie powołania Radnego Rady Miejskiej do składu osobowego Powiatowej 
Rady Zatrudnienia. Starosta Lubiński zwrócił się z prośba o desygnowanie przedstawiciela Rady Gminy 
do Powiatowej  Rady Zatrudnienia,  która  jest  organem opiniodawczo-  doradczym starosty.  Poprzez 
głosowanie tajne Wybrano Radną Monikę Żogalską.
- Uchwałę Nr IV/27/11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej. Zadaniem Komisji 
Rewizyjnej jest opracowanie planu komisji i przedstawienie go Radzie Miejskiej do zatwierdzenia.
-  Uchwałę  Nr  VI/37/11  w sprawie  rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność 
Burmistrza Ścinawy, która to następnie została przekazana skarżącym.
Uchwały weszły w życie z dniem podjęcia.
Burmistrz Ścinawy wydał opinie do wyżej wymienionych uchwał.
5. Z inicjatywy Dyrektor ZGK w Ścinawie podjęto 2 uchwały: Uchwałą Nr IV/23/11 w sprawie ustalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej przyjęto stawkę 
jednostkową  dotacji  do  ceny  biletu  wstępu  na  basen  „WODNIK”  w  Ścinawie  
w kwocie 8,85 zł. Uchwała weszła w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 01 stycznia 2011 
r.,  natomiast  Uchwałą  Nr  V/29/11  zatwierdzono  taryfy  na  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.
Przewodnicząca Rady Miejskiej- Renata Kudzia zapytała, czy są jakieś pytania.
Również nie było pytań.

Ad. 9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
W odpowiedzi  na  zapytanie  Pani  Danuty  Pawłoszyńskiej,  Sołtys  wsi  Dziesław,  Burmistrz  Ścinawy 
poinformował, że teren, na którym są słupy energetyczne należą do właściciela posesji i trzeba zwrócić 
się  do  EnergiiPRO  o  wykup  tej  ziemi.  Uspokoił  Panią  sołtys,  że  Gmina  również  wystąpi  
z takim pismem do Energii PRO, żeby jak najszybciej rozwiązać tą sytuacje.
W związku z zapytaniami Radnego Wilgosza, dotyczącym mostu Ścinawskiego odpowiedział, że grozi 
nam  zamknięcie  mostu.  Po  powodzi  tonaż  pojazdów  został  zmniejszony  z  20  do  15  ton,  ale  
w dalszym ciągu jeżdżą pojazdy nawet o tonażu około 40 ton. Zostało to zgłoszone na policję, ale 
gmina otrzymała informację, że sami musimy wyasygnować środki finansowe (około 80.000 zł. w skali  
roku). Podkreślił, że wykonanie tego zadania należy do Policji Powiatowej, nie do urzędu. Kamery do 
pomiaru  pojazdów  są  zainstalowane  wokół  Wrocławia,  w  Krakowie  i  w  innych  miejscowościach. 
Burmistrz poinformował, że zwrócimy się do Dyrekcji Krajowych Dróg i Autostrad oraz do MSWiA z tym 
problemem.
Odnosząc  się  do  zapytania  dotyczącego  ulicy  Jana  Pawła  II  Burmistrz  Ścinawy  odpowiedział,  że 
wystąpimy do Komendy Powiatowej o wydanie opinii, aby można było zatrzymywać się tylko po lewej 
stronie.
Radna  Wityk-Szumna  zapytała  o  sklep  SEZAM-  kto  jest  właścicielem.  Burmistrz  odpowiedział,  że 
właścicielem  jest GS i musi dbać o stan budynku, ponieważ może zostać mu odebrany.
Na zapytanie Radnej Żogalskiej dotyczące Placu Zjednoczenia Burmistrz poinformował, że nie mamy 
środków finansowych na remont tej drogi i stwierdził, że przy tej drodze mieszkańcy budują domy, na 
tę  drogę  wjeżdża  ciężki  sprzęt  m.in.  przez  to  droga  została  zniszczona.  W  tym miejscu  również 
planowany jest wodociąg i kanalizacja, więc nie ma sensu wydawać środki na  nowa nawierzchnię. 
Dziury mogą być łatane jedynie tłuczniem. Postawienie lamp nie jest takie proste. Gmina musi mieć to  
 



zadanie ujęte w budżecie, natomiast nie jest one przewidziane na ten rok.
Na zapytanie Radnego Szopy o komunikatach SMS dotyczących braku wody, czy innych zagrożeniach 
Burmistrz  Ścinawy  wyjaśnił,  że  mieszkańcy  powiadamiani  są  najszybciej  jak  to  jest  możliwe, 
wywieszane są również informacje na tablicach ogłoszeń.
Radny  Szopa  stwierdził,  jasnym  jest,  że  urzędnik  nie  jest  winien  opóźnienia  otrzymywania 
komunikatów, natomiast osoba przekazująca informację do urzędu.
Burmistrz Ścinawy Zwrócimy na to uwagę.
Kolejno Burmistrz odniósł się do interpelacji Radnego Kraśniańskiego dotyczącego ujęcia wody we wsi 
Wielowieś.  Po  zbadaniu  wody  Sanepid  stwierdza  się,  że  są  bakterie  i  wtedy  urząd  przekazuje 
informację za pomocą komunikatów wywieszanych na tablicy ogłoszeń. Wszystkie nasze ujęcia wodne 
są monitorowane. Była próba włamania na ujęcie wody w Wielowsi, kradzieży, skradziono tam dwa  
węże strażackie (…) czekamy na wyniki śledztwa. Podsumowując powiedział, że monitoring ma na celu 
wyeliminować tego typu działania, ponieważ ujęcia wody są najważniejsze i potrzebne do  życia dla 
naszych mieszkańców.
Radny Marek zapytał dlaczego przez ostatnie dwa tygodnie mamy tak częste awarie oraz przerwy w 
dostawie wody i często ona ma kolor mleka.
Pan Andrzej Holdenmajer za poprzedniej kadencji przez ok. 13 lat nie było remontów  przy ujęciach  
wody w naszej gminie (obniżenie, czyszczenie). Zapewnił, że jakość naszej wody bardzo się poprawiła.
Na zapytanie Radnej Chrystyny w związku z oświetleniem w Tymowej zapewnił, że będą dokładane 
oprawy świetlne, jest już podpisana umowa. Potrzebujemy wymiany 270 opraw. Koszt jednej tj. około 
1 200-1 400 zł. Planem jest wykonanie 20-30 opraw rocznie. Mając na uwadze postawienie lamp od 
podstaw musimy brać pod uwagę projekt, pozwolenie na budowę oraz to, że zadanie musi być ujęte w 
budżecie. Koszt takiego zadania to kwota około 30.000 zł. Oprawy planowane są w następujących 
miejscowościach: w Tymowej 9, w Przychowej 3-4.
Zapytanie  Radnego  Sitarskiego  na  temat  przeniesienia  placu  zabaw  we  wsi  Parszowice.  Sołtys  
i  Rad  Sołecka  podjęła  uchwałę,  aby  umieścić  plac  zabaw  koło  śmietniska.  Burmistrz  nie  krył  
niezadowolenia z tego faktu. Poinformował, że w chwili obecnej podejmowane są działania, aby ten 
plac zabaw przenieść w inne miejsce.
W związku z  wnioskiem Radnego Kraśniańskiego o naprawę dróg powiatowych Burmistrz  Ścinawy 
powiedział, że  gmina wysłała bardzo dużo pism do Powiatu o naprawę dróg (3 pisma w tym roku).  
Zostały  poinformowane  odpowiednie  instytucje  (Generalna  Dyrekcję  Dróg  Krajowych  i  Autostrad, 
Starostwo Powiatowe, Wojewódzkie drogi) o zbliżającym się wyścigu Międzynarodowym, który będzie 
podążał przez nasza gminę (Dłużyce, Zaborów, Jurcz), aby zostały wzięte pod uwagę drogi powiatowe, 
które są w opłakanym stanie.  W miarę środków finansowych,  potrzeb będą to robić.  Reasumując 
Burmistrz stwierdził, że naprawa dróg jest bardzo istotna, ponieważ bezpieczeństwo mieszkańców jest 
najważniejsze.
W związku z prośbą Radnej Wityk-Szumnej dotyczącą zamieszczenia na stronie internetowej informacji 
o  działaniu  punktu  konsultacyjno-informacyjnego  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych, 
Burmistrz  Ścinawy poinformował,  że pracownik otrzymał  polecenie zamieszczenia informacji  w tej 
sprawie.
Na temat sprawy dotyczącej  lustra w Dąbrowej  poinformowano Radnego Szuszkiewicza,  że gmina 
wystąpi z pismem do Starostwa Powiatowego o jego zamontowanie.
Odnosząc się do wniosku Radnej Wityk-Szumnej w związku z postawieniem tablicy pamiątkowej przy 
cmentarzu  ewangelickim  Burmistrz  Ścinawy  powiedział,  że  trzeba  wystąpić  z  pismem  o  zgodę  i 
pozwolenie do konserwatora zabytków.
Naprawę drogi Dziewin-Dłużyce Burmistrz mówił krótko. Wspomniał o tym już wcześniej, że Powiat nie 
posiada środków z przeznaczeniem na ten cel.
Radny  Edward  Sitarski  wnioskował  o  naprawę  drogi  8-10  w  Wielowsi.  Burmistrz  poinformował 
radnego, że w chwili obecnej środki na ten cel zostały już praktycznie wykorzystane. Zrobiono kilka 
nawierzchni i nadal trwają remonty (Dębiec odcinek 400 m, z czego będzie zrobione 150-200, brak 
funduszy).
W związku z wnioskiem Radnego Kraśniańskiego o wyprofilowanie studzienek w miejscowości Dłużyce 
udzielono odpowiedzi,  że  występowaliśmy z  pismem, natomiast  gmina musiałaby partycypować w 
kosztach, musiałaby zapłacić  50%.
Problem wywozu śmieci tj. gałęzi, liści zgłoszony przez Radna Wityk-Szumna Burmistrz wyjaśnił, że 
jest to kolejna sprawa, która niesie za sobą koszty. Gmina, a dokładnie ZGK jest w posiadaniu sprzętu, 
który jest do tego odpowiedni,  ale  do tego potrzebne są środki  finansowe. Radna Wityk-Szumna 
powiedziała, że mieszkańcy są w stanie za usługę zapłacić. Burmistrz poinformował, że obecnie LPGK 
(Legnickie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej) z Legnicy świadczy odpłatne usługi.
 



Burmistrz  Ścinawy  odnośnie  zniszczonego  chodnika  przez  ZGK  podczas  usuwania  awarii  proszę 
zwrócić się do Pani Dyrektor i to na pewno będzie usunięte.
W związku z wnioskami Sołtysa z Przychowej- Pana Jastrzębskiego odnośnie naprawy drogi Lasowice-
Przychowa Burmistrz odpowiedział,  że jest to droga wojewódzka i również zwracano się z prośba o jej  
naprawę,  ale  odzew  jest  ciągle  taki  sam-brak  środków  finansowych  (kwoty  ok.  
1  mln.).  Odnośnie  przyłącza  w  Przychowej  do  świetlicy  poinformował,  że  gmina  otrzymała  już 
pozwolenie i, że jeszcze kilka etapów przed nami m.in. projekt.

Na koniec Burmistrz Ścinawy poruszył temat kopalni odkrywkowej. Poinformował, że powierzchnia i 
obszar,  które  obejmują  naszą  gminę  powiększyła  się  o  miejscowości  Turów,  Wielowieś.  Jest  już 
zagrożonych 9 wsi. Przedstawił realne zagrożenia, jakie nas czekają w momencie powstania kopalni 
odkrywkowej.

Dalsza część dotycząca interpelacji i zapytań radnych.
Radny Kraśniański przypomniał, że nie otrzymał odwiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Burmistrz  odnośnie  zajęcia  pasa  drogowego  odpowiedział,  że  zostanie  to  sprawdzone.  Natomiast 
sprawę bakterii omówiła Pani Sekretarz.
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Informację z Zakładu Gospodarki Komunalnej została przekazana w  
piątek od Zastępcy Dyrektora Pana Tomasza Stasiuka i tego dnia w piątek przekazaliśmy zgodnie z  
przepisami prawa informację o jakości dostarczonej wody. Przypomnę Panu sytuację z przed wyborów,  
wtedy też mieliśmy taką sytuację, że nadmiernie kontrolowano ZGK z wiadomych względów, proszę  
zobaczyć, czy inne ujęcia, inne gminy były kontrolowane.
W piątek otrzymaliśmy informację, pracownik Ochrony Środowiska powiadomił telefonicznie wszystkich  
sołtysów (...) została przekazana oprócz tego w formie papierowej-plakatami tego samego dnia przez  
pracowników oraz SMS-ami osobom zarejestrowanym w systemie SMS. Informacja została przekazana  
zgodnie z przepisami prawa i w formie wymaganej. Nie ma obowiązku publikacji takiego komunikatu  
na stronie internetowej.
Poinformowała  również,  że  nie,  ma  obowiązku  powiadamiania  o  rodzaju  bakterii,  tylko  
o najważniejszym jak się zachować w sytuacji zagrożenia, jak postępować w momencie, gdy  woda 
jest niezdatna do użytku.
W związku z zapytaniem Radnej Pałac Burmistrz odpowiedział, że brak jest środków pieniężnych na 
łatanie dziur. Odnośnie drogi Tymowa-Chełmek Wołowski Burmistrz powiedział, że zlecono wykonanie 
projektu na drogę, która w pierwszej kolejności potrzebuje naprawy, która ma służyć bezpieczeństwu. 
Wybrano drogę Turów-Dębiec w razie wypadków, kolizji na trasie Ścinawa-Lubin.
Radna Pałac zwróciła uwagę, że droga w Chełmku koło PKP jest również straszna, mieszkańcy chcą się 
dostać również na stację PKP.
Urząd Marszałkowski otrzymał dwa projekty i wybrał bardziej strategiczny. Był osobiście i widział te 
drogi. Wyjaśnił jakie są terminy załatwiania spraw.(...)  Każdy jeden projektant, który widzi, że jest  
kolej wycofuje się.
Podał przykład naprawy przejazdu kolejowego w Lubinie. Mieszkańcy dziwili się, że to tak długo trwa. 
Miasto czekało 7 miesięcy na pozwolenie od PKP.
Radny Kraśniański nawiązując do bakterii w Wielowsi apelował o zamieszczanie informacji o tego typu 
zagrożeniach na stronie internetowej Miasta i Gminy Ścinawa.
Radna Chrystyna w związku z interpelacją przypomniała,  że również nie otrzymała odpowiedzi  na 
temat  hodowli trzody chlewnej.
Burmistrz poinformował, że nie wpłynęła do gminy żadna informacja na ten temat.
Ad. 10. Komunikaty i informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej.
Przewodnicząca przypomniała o terminie składania oświadczeń majątkowych oraz o pismach, które 
wpłynęły do biura rady i  są do wglądu (Opinie Regionalnej  Izby Obrachunkowej,  Sprawozdanie z 
realizacji Programu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2010).

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie 
o godz. 18:35  zamknęła obrady  VII/11 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

Na tym protokół zakończono.

 



Protokołowała: Anna Skuriat  Obradom przewodniczyła:
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